
 
ГРОМАДСЬКА РАДА 

ПРИ ВИКОНАВЧОМУ ОРГАНІ КИЇВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ 

(КИЇВСЬКІЙ МІСЬКІЙ ДЕРЖАВНІЙ АДМІНІСТРАЦІЇ) 

 

ПРОТОКОЛ № 17 

засідання Громадської ради  

при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) 

 

м. Київ, вул. Хрещатик, 36  

каб. 517                                               01 серпня 2024 року 

 

Загальна кількість членів Громадської ради – 35 осіб. 

Присутні члени Громадської ради:  19 осіб (реєстр додається). 

Присутні члени Громадської ради дистанційно: 1 особа 

 

Запрошені:  

• представник КП «ЦОДР» Березовський О.В. 

• представник КП «ЦОДР» Якубовський Д.О. 

• представник Департаменту суспільних комунікацій виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) 

Чумак Л.О. 

• представник Департаменту суспільних комунікацій виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) 

Халипа Ю.В. 

• заступник директора КП «Київська спадщина» Тюріна О.А. 

• заступник директора Департаменту транспортної інфраструктури 

Лелюк Р.В.  

• перший заступник директора Департаменту територіального контролю 

м.Києва Абрамов М.О. 

• представник Департаменту промисловості та розвитку підприємництва 

Навицька О.С. 

• представник Департаменту промисловості та розвитку підприємництва 

Шрамченко О.Г. 

• заступник директор Департаменту житлово – комунальної 

інфраструктури  

• директор КП «Світоч» Мандрик В.Л. 

• заступник директора КП «Київміськсвітло» Бондар Н.В. 

Засідання Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) відкриває голова 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 



міській державній адміністрації) Кривошея Геннадій Григорович. Він 

проінформував присутніх, що зареєстровано в залі 19 членів Громадської 

ради та 1 приймає участь дистанційно із 35. Таким чином, засідання 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) правомочне. Кривошея Геннадій 

Григорович запропонував розпочати засідання. 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив, що відповідно до Регламенту 

Громадської ради за 2 дні до засідання опублікований наступний проєкт 

порядку денного засідання Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації): 

 

1. Про звітність структурних підрозділів КМДА про свою діяльність за 2023 

рік перед територіальною громадою міста Києва.  
                                        (Доповідачі: Кривошея Г.Г., представник КМДА) 

 

2. Щодо організації та проведення ярмарків в місті Києві.  
                                                   (Доповідачі: Лисенко О.П., представник КП «Світоч», 

                                                   представники Департаментів територіального контролю  

                                                  та промисловості та розвитку підприємництва) 

 

3. Щодо забезпечення освітлення вулиць столиці і безперебійної роботи 

світлофорів для регулювання дорожнього руху.  
 (Доповідачі: Аракелян А.О.., представник Департаменту  

                                                    транспортної інфраструктури, представник КП «ЦОДР», 

                                                     представник КП «Київміськсвітло») 
4. Різне 

   

 4.1  Про підсумки IV Київського форуму волонтерів. 
                                             (Доповідачі:Кривошея Г.Г., Павленко А.М.)     
 4.2 Про розгляд скарги військових щодо незаконно розміщених ТС біля 

національної памʼятки історії та архітектури Печерської Лаври.   
                                             (Доповідачі:Кривошея Г.Г., представник Департаменту 

                                                     територіального контролю м.Києва) 

 4.3   Щодо підготовки до осінньо-зимового періоду.  
                                             (Доповідачі: Аракелян А.О.) 
 

Виступили:  

Кривошея Г.Г, який проінформував, що від членів Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) надійшли пропозиції щодо наповнення порядку денного 

додатковими важливими для міста питаннями та запропонував затвердити 

наступний порядок денний зі зміною черговості розгляду питань:  

 

1. Про звітність структурних підрозділів КМДА про свою діяльність за 2023 

рік перед територіальною громадою міста Києва.  
                                        (Доповідачі: Кривошея Г.Г., представник КМДА) 



 

2. Щодо організації та проведення ярмарків в місті Києві.  
                                                   (Доповідачі: Лисенко О.П., представник КП «Світоя», 

                                                   представники Департаментів територіального контролю  

                                                  та промисловості та розвитку підприємництва) 

 

3. Про розгляд скарги військових щодо незаконно розміщених ТС біля 

памʼятки історії та архітектури Києво-Печерської Лаври.   
                                            (Доповідачі:Кривошея Г.Г., представник Департаменту 

                                                    територіального контролю м.Києва) 

 

4. Щодо забезпечення освітлення вулиць столиці і безперебійної роботи 

світлофорів для регулювання дорожнього руху.  
 (Доповідачі: Аракелян А.О.., представник Департаменту  

                                                    транспортної інфраструктури, представник КП «ЦОДР», 

                                                     представник КП «Київміськсвітло») 

 

5. Щодо Порядку призначення керівників комунальних підприємств в місті 

Києві.  
                                             (Доповідачі: Білінський Т.В.) 
6. Різне  

 6.1  Про підсумки IV Київського форуму волонтерів. 
                                             (Доповідачі:Кривошея Г.Г., Павленко А.М.)     
  
 6.2  Щодо підготовки до осінньо-зимового періоду.  
                                             (Доповідачі: Аракелян А.О.) 

 6.3 Про розгляд інформації щодо підпалу автомобіля експертки Громадської 

ради при КМДА Сербаєвої Ельвіри Сергіївни. 
 (Доповідачі: Забранський А.В.) 
 6.4 Про розгляд звернення членів Садово-дачного кооперативу «Орхідея-3» 

щодо відведення земельних ділянок. 
                                              (Доповідачі: Калько Д.О.) 
 

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити наступний порядок денний засідання Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації): 

 

1. Про звітність структурних підрозділів КМДА про свою діяльність за 2023 

рік перед територіальною громадою міста Києва.  
                                        (Доповідачі: Кривошея Г.Г., представник КМДА) 

 

2. Щодо організації та проведення ярмарків в місті Києві.  
                                                   (Доповідачі: Лисенко О.П., представник КП «Світоя», 

                                                   представники Департаментів територіального контролю  

                                                  та промисловості та розвитку підприємництва) 

 



3. Про розгляд скарги військових щодо незаконно розміщених ТС біля 

національної памʼятки історії та архітектури Києво-Печерської Лаври.   
                                            (Доповідачі:Кривошея Г.Г., представник Департаменту 

                                                    територіального контролю м.Києва) 

 

4. Щодо забезпечення освітлення вулиць столиці і безперебійної роботи 

світлофорів для регулювання дорожнього руху.  
 (Доповідачі: Аракелян А.О.., представник Департаменту  

                                                    транспортної інфраструктури, представник КП «ЦОДР», 

                                                     представник КП «Київміськсвітло») 

 

5. Щодо Порядку призначення керівників комунальних підприємств в місті 

Києві.  
                                             (Доповідачі: Білінський Т.В.) 
6. Різне  

 6.1  Про підсумки IV Київського форуму волонтерів. 
                                             (Доповідачі:Кривошея Г.Г., Павленко А.М.)     
  
 6.2  Щодо підготовки до осінньо-зимового періоду.  
                                             (Доповідачі: Аракелян А.О.) 

 6.3 Про розгляд інформації щодо підпалу автомобіля експертки Громадської 

ради при КМДА Сербаєвої Ельвіри Сергіївни. 
 (Доповідачі: Забранський А.В.) 
 6.4 Про розгляд звернення членів Садово-дачного кооперативу «Орхідея-3» 

щодо відведення земельних ділянок. 
                                              (Доповідачі: Калько Д.О.) 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Перше питання порядку денного: «Про звітність структурних підрозділів 

КМДА про свою діяльність за 2023 рік перед територіальною громадою міста 

Києва» 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який нагадав, що в минулому році, на засіданні 

Громадської ради від 15.02.2023 було прийняте рішення ініціювати публічні 

звіти звіти про свою діяльність за 2021-2022 профільним заступникам голови 

та керівникам відповідних структурних підрозділів КМДА.  

 

В цьому році на засіданні Громадської ради від 01.02.2024 та 23.05.2024 було 

також прийняте рішення звернутися до керівництва міста, з пропозицією 

дати доручення структурним підрозділам КМВА (КМДА) провести публічне 

звітування за 2023 рік перед громадою міста Києва із залученням 

представників Громадської ради.  

 

Кривошея Г.Г., проінформував, що деякі Департаменти вже провели публічні 

звіти та запропонував рекомендувати начальнику КМВА дати доручення 



структурним підрозділам КМВА (КМДА) провести відповідні звіти до 01 

вересня 2024 року з обов’язковою участю профільних заступників КМДА.  

 

ВИРІШИЛИ:  

Рекомендувати начальнику КМВА дати доручення структурним підрозділам 

КМВА (КМДА) провести відповідні звіти до 01 вересня 2024 року з 

обов’язковою участю профільних заступників КМДА.  

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Друге питання порядку денного: 

«Щодо організації та проведення ярмарків в місті Києві.»  

 

Слухали: Лисенко О.П., який поінформував, що на сьогодні виникає 

необхідність внесення змін до Положення про ярмарки у місті Києві. Це 

зумовлено потребою врегулювання господарських відносин усіх учасників, 

які причетні до організації відповідних ярмарків. Він зазначив, що 25 липня 

2024 року в Оболонському районі було виявлено близько 50 об’єктів 

торгівлі/наметів за адресою вул. Володимира Івасюка, 46. Розміщення цих 

об’єктів здійснювалось відповідно до погодженої схеми розміщення об’єктів 

торгівлі на сезонному ярмарку. 

 

Варто зазначити, що більшість об’єктів торгівлі розташовані на тих самих 

місцях, де нещодавно були розміщені тимчасові споруди, які 23 квітня 

силами Департаменту територіального контролю м. Києва за поданням КК 

«Київавтодор» були демонтовані з метою подальшого облаштування 

тротуарів та велодоріжок. У підприємців, які працювали в тимчасових 

спорудах, виникає питання щодо справедливості та раціональності дій 

міської влади. Вони мають враження, що заявлені наміри щодо 

облаштування тротуарів та велодоріжок були озвучені лише з метою 

знищити їхні робочі місця та встановити нові об’єкти торгівлі, підконтрольні 

Департаменту промисловості та розвитку підприємництва і КП «Світоч». 

 

Виступили: 

Директор КП «Світоч» Мандрик В.М., яка повідомила, що погодження 

облаштування ярмарку за цією адресою було здійснено на підставі звернення 

Оболонської РДА та поінформувала про те, що після отримання інформації 

щодо негативних наслідків від облаштування ярмарку за цією адресою було 

прийнято рішення про припинення ярмарку та виключення з адресного 

переліку. 

 

В обговоренні питання взяли участь: 

Кривошея Г.Г., Слесаренко Є.І., Калько Д.О., Забранський А.В., Аракелян 

А.О., заступник директора КП «Київська спадщина» Тюріна О.А., 

представники Департаменту промисловості та розвитку підприємництва, 



перший заступник директора Департаменту територіального контролю міста 

Києва. 

 

Після обговорення, Слесаренко Є.І. запропонував рекомендувати профільній 

комісії Київської міської ради з питань підприємництва, промисловості та 

міського благоустрою створити робочу групу для напрацювання змін до 

Положення про ярмарки у місті Києві з метою налагодження узгоджених дій 

структурних підрозділів КМДА, дотичних до організації та облаштування 

ярмарків в місті Києві, із залученням представників Громадської ради до 

роботи відповідної робочої групи. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Рекомендувати профільній комісії Київської міської ради з питань 

підприємництва, промисловості та міського благоустрою створити робочу 

групу для напрацювання змін до Положення про ярмарки у місті Києві з 

метою налагодження узгоджених дій структурних підрозділів КМДА, 

дотичних до організації та облаштування ярмарків в місті Києві, із 

залученням представників Громадської ради до роботи відповідної робочої 

групи. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Третє питання порядку денного: 

«Про розгляд скарги військових щодо незаконно розміщених ТС біля 

національної памʼятки історії та архітектури Києво-Печерської Лаври» 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який проінформував, що 12 липня 2024 року під 

час проведення IV Київського форуму волонтерів військовослужбовцями 

була надана інформація щодо незаконного розміщення тимчасових споруд 

біля національної пам’ятки історії та архітектури Києво-Печерської Лаври, 

також вони повідомили про можливу причетність деяких власників цих 

тимчасових споруд до московського патріархату, оскільки були встановлені 

за безпосередньою згодою адміністрації Лаври. Враховуючи надану 

інформацію, запропонував звернутися до Департаменту територіального 

контролю з проханням провести перевірку щодо законності розміщення 

відповідних тимчасових споруд та вжити заходів щодо відновлення 

благоустрою відповідної території біля Києво-Печерської Лаври. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Звернутися до Департаменту територіального контролю з проханням 

провести перевірку щодо законності розміщення відповідних тимчасових 

споруд та вжити заходів щодо відновлення благоустрою відповідної 

території біля Києво-Печерської Лаври. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 



Рішення прийнято. 

 

Четверте питання порядку денного: «Щодо забезпечення освітлення 

вулиць столиці і безперебійної роботи світлофорів для регулювання 

дорожнього руху» 

  

Слухали: Аракеляна А.О., який повідомив, що 10 червня 2024 року за його 

ініціативи був направлений лист від Громадської ради при КМДА щодо 

пошуку технічних можливостей забезпечення часткового освітлення вулиць 

столиці і безперебійної роботи світлофорів для регулювання дорожнього 

руху під час вимкнення світла.  

 

Виступили: 

заступник Директора Департаменту транспортної інфраструктури Лелюк 

Р.В., який повідомив, що робота з забезпечення автономної роботи 

світлофорних об’єктів розпочата з 2018 року і на сьогодні вже встановлено 

225 елементів автономного живлення. До кінця року заплановано збільшення 

до 400 таких об’єктів.  

 

В обговоренні питання взяли участь: 

Кривошея Г.Г., Слесаренко Є.І., Базік О.М., Оніщенко Д.М., Трофімчук К.В., 

Потабенко І.В., Назаренко Б.С., Аракелян А.О., представник КП «ЦОДР» 

Березовський О.В., представник КП «ЦОДР» Якубовський Д.О., заступник 

директора КП «Київміськсвітло» Бондар Н.В. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Доручити Аракеляну А.О. та головам (представникам) районних 

Громадських рад при райдержадміністраціях Києва, спільно з КП «ЦОДР», 

КП «Київміськсвітло», Департаментом транспортної інфраструктури КМДА 

та представниками райдержадміністрацій міста Києва опрацювати та 

узагальнити інформацію щодо підготовки перешочергового адресного 

переліку розміщення світлофорів та вулиць освітлення в місті Києві які 

мають  бути облаштовані елементами безперебійного живлення, необхідних 

для забезпечення стабільного освітлення вулиць та роботи світлофорів під 

час вимкнення світла. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

П’яте питання порядку денного: «Щодо Порядку призначення керівників 

комунальних підприємств в місті Києві» 

 

Слухали: Білінського Т.В., який повідомив, що під час дії воєнного стану 

керівники комунальних підприємств призначаються без проведення 

конкурсних відборів, що в свою чергу може призводити до того, що на 



посади можуть бути призначені посадовці без відповідного управлінського 

досвіду. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Рекомендувати начальнику КМВА вжити всіх можливих заходів, необхідних 

для відновлення проведення конкурсів з відбору керівників комунальних 

підприємств з метою прозорого та відкритого призначення керівників з 

відповідним досвідом. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 6.1 шостого питання порядку денного: «Про підсумки IV 

Київського форуму волонтерів». 

 

Слухали: Павленко А.М., який поінформував, що Громадська рада при 

КМДА спільно з Координаційним комітетом Громадських ради при РДА 

Києва є засновниками постійного проекту «Київський форум волонтерів», 

який було засновано в квітні 2022 року. З того часу нами було проведено вже 

4 Форуми. Зокрема, 12 липня 2024 року в актовій залі Федерації професійних 

спілок України за адресою: м. Київ, Майдан Незалежності, 2 відбувся IV 

Київський форум волонтерів. В ньому взяли участь біля 400 учасників, 

волонтерів та волонтерських організацій.  Організаторами IV Київського 

форуму волонтерів є: Громадська спілка «Київський форум волонтерів», 

Всеукраїнська професійна спілка захисників України, спортсменів та 

представників сфер і Департамент суспільних комунікацій виконавчого 

органу Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації). 

Партнерами IV Київського форуму волонтерів є: Громадська рада при 

виконавчому органі Київської міської ради (КМДА), Координаційний комітет 

громадських рад при державних адміністраціях м. Києва, Волонтерський рух 

«Адвокати ЗСУ», Київська міська рада, Київська міська військова 

адміністрація. (звіт додається) 

 

ВИРІШИЛИ: Взяти інформацію до відома 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 6.2 шостого питання порядку денного: «Щодо підготовки до 

осінньо-зимового періоду» 

 

Слухали: Аракеляна А.О., який повідомив про необхідність проведення 

спільної роботи з дотичними до опалювального сезону комунальними 

службами міста Києва щодо опрацювання питання готовності до 

опалювального сезону. 

 



ВИРІШИЛИ: Доручити Аракеляну А.О. та заступнику голови Комітету з 

питань розвитку підприємництва, комунальної власності, торгівлі, житлово-

комунальної інфраструктури та інформаційних-комунікаційних технологій 

Оніщенку Д.М. провести робочі зустрічі з дотичними до опалювального 

сезону комунальними службами міста Києва з метою напрацювання та 

узагальнення пропозицій для подальшого розгляду на Громадській раді. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 6.3 шостого питання порядку денного: «Про розгляд інформації 

щодо підпалу автомобіля експертки Громадської ради при КМДА Сербаєвої 

Ельвіри Сергіївни» 
 

Слухали: Забранського А.В., який повідомив, що за наслідками активної 

громадської діяльності, а саме здійснення заходів щодо виявлення порушень 

пов’язаних з незаконним обігом наркотичних лікарських засобів, 30.07.2024р. 

о 23 год. 20 хв. за адресою м. Київ, проспект Відрадний, 36 було вчинено 

підпал автомобіля Сербаєвої Е.С., Hyundai Grandeur, державний номерний 

знак: КА2373ВМ, який був знищений пожежею. Знищення автомобіля 

відбулось загальнонебезпечним способом, внаслідок підпалу, під загрозою 

опинилось також майно інших громадян, транспортні засоби і житло, під  

загрозою опинилось життя і здоров’я мешканців будинку. За даним фактом 

розпочато кримінальне провадження ЄРДР № 12024100090002243 від 

31.07.2024 р. 

 

ВИРІШИЛИ: Висловити своє занепокоєння щодо тиску на предсатвників 

Громадської ради при КМДА та направити відповідне звернення підтримане 

Громадською радою до Президента України, Кабінету Міністрів України, 

Міністерства внутрішніх справ та відповідних правоохоронних органів щодо 

вжиття всіх необхідних заходів щодо забезпечення належного розслідування 

кримінального провадження ЄРДР № 12024100090002243 від 31.07.2024 р. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 
Пункт 6.4 шостого питання порядку денного: «Про розгляд звернення 

членів Садово-дачного кооперативу «Орхідея-3» щодо відведення земельних 

ділянок» 

 

Слухали: Калька Д.О., який повідомив про отримання зазначеного звернення 

та ретельно ознайомив присутніх із поданою  інформацією. Згідно наданих 

відомостей, вбачається ситуація, коли Департамент надає інформацію з 

містобудівного кадастру, якої немає в містобудівній документації, таким 

чином перешкоджає членам СДК «Орхідея-3» у відведенні земельних 

ділянок.  



Відповідно до Положення про Департамент містобудування та архітектури 

Виконавчого органу Київради (КМДА) затвердженого рішенням Київради від 

20.04.2023 року № 6293/6334 (далі – Положення) Департамент повинен 

сприяти, а не заважати у процесі відведення земельних ділянок. Отже, в діях 

Департаменту вбачають корупційні ризики та факт не дотримання 

Положення, яким передбачено напрямки та способи діяльності Департаменту 

ВИРІШИЛИ: 

1. Звернутись до Постійної комісії Київської міської ради з питань 

архітектури, містопланування та земельних відносин, до повноважень 

якої відноситься контроль діяльності Департаменту містобудування та 

архітектури Виконавчого органу Київради (КМДА) з метою: 

1. Вивчення зазначеної ситуації та створення робочої групи для 

встановлення підстав та причин через які Департамент перешкоджає 

реалізації прав громадян, зокрема членів Садово-дачного кооперативу 

«Орхідея-3» у відведенні земельних ділянок; 

2. Вжиття заходів щодо запобіганню виникненню в подальшому таких 

ситуацій. 

2. Направити копію відповідного звернення до Департаменту з питань 

запобігання та виявлення корупції з метою відповідного реагування та 

проведення оцінки щодо виявлення корупційних ризиків. 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

       

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., 

який запропонував закрити засідання Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Закрити засідання Громадської ради Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Голова 

Громадської ради                                                                    Геннадій  Кривошея 

 

 

 

 

Секретар 

Громадської ради                                                                   Євгеній Слесаренко 

 



                                                       
 
                                                                                                                  Додаток до 
                                                                                 протоколу засідання №17 від 01.08.2024 
 
                           Звіт про роботу IV Київського форуму волонтерів. 
 
     12 липня 2024 року в актовій залі Федерації професійних спілок України за адресою: 
м. Київ, Майдан Незалежності, 2 відбувся IV Київський форум волонтерів. 
В ньому взяли участь біля 400 волонтерів та волонтерських організацій (планувалося 
250).  
Організаторами IV Київського форуму волонтерів є: Громадська спілка «Київський 
форум волонтерів», Всеукраїнська професійна спілка захисників України, спортсменів та 
представників сфер і Департамент суспільних комунікацій виконавчого органу 
Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації).  
Партнерами IV Київського форуму волонтерів є: Громадська рада при виконавчому 
органі Київської міської ради (КМДА), Координаційний комітет громадських рад при 
державних адміністраціях м. Києва, Волонтерський рух «Адвокати ЗСУ», Київська міська 
рада, Київська міська військова адміністрація. 
     У Програмі IV Київського форуму волонтерів передбачалося проведення: 
- Церемонія нагородження волонтерських організацій, окремих волонтерів, органів 
місцевої влади; 
- Робоча панель: «Роль та місце волонтерів у процесі комплексної реабілітації учасників 
бойових дій, їх родин та цивільних громадян, які постраждали внаслідок російської 
агресії». 
Участь у Форумі взяли почесні гості: народні депутати України Тарас Тарасенко, Василь 
Вірастюк, Анатолій Остапенко, голова Федерації профспілки України Григорій Осовий, 
голова Всеукраїнської професійної спілки захисників України, спортсменів та 
представників сфер Сергій Бизов, заступник Міністра у справах ветеранів Руслан 
Приходько, представник командування медичних сил Збройних сил України, полковник 
Людмила Панченко, перший заступник голови Київської міської державної адміністрації 
Марина Хонда, заступник начальника Київської міської військової адміністрації , 
генерал-майор Володимир Кидонь, Уповноважений із захисту державної мови Тарас 
Кремень, директор Департаменту суспільних комунікацій КМДА Мирослава Смірнова, 
голова Дарницької районної в місті Києві державної адміністрації Микола Калашник, в.о. 
першого заступника голови Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації 
Олена Шевченко, голова Оболонської районної в місті Києві державної адміністрації 
Кирило Фесик, в.о. голови Подільської районної в місті Києві державної адміністрації 
Сергій Коваленко, в.о. голови Святошинської районної в місті Києві державної 
адміністрації Василь Григоренко, в.о. голови Шевченківської районної в місті Києві 
державної адміністрації Олександр Поповцев, лідер гурту «Друга ріка» Валерій 
Харчишин, лідер гурту «Антитіла» Тарас Тополя.  
      Ведучим IV Київського форуму волонтерів був Євген Нищук, народний артист 
України, генеральний директор-художній керівник Національного театру імені І. 
Франка, голова комісії Національної премії України імені Тараса Шевченка. 
     Церемонію нагородження волонтерських організацій та окремих волонтерів провели 
Марина Хонда, Володимир Кідонь, Мирослава Смірнова, Валерій Харчишин та Тарас 
Тополя. 
     На IV Київському форумі волонтерів було відзначено: 
- заохочувальною відзнакою Київського міського голови «Нагрудний знак «За сприяння 
обороні Києва» нагороджено 29 волонтерів ; 
- Подякою начальника Київської міської військової адміністрації нагороджені 25 
волонтерів та волонтерських організацій; 
- Подяками Київського міського голови нагороджені 21 волонтер. 



- Почесною відзнакою Київського форуму волонтерів були нагороджені 56 
волонтерських організацій, волонтерів, а також 3 Департаменти КМДА, 10 районних в 
місті Києві державних адміністрацій, Київська міська рада, 2 комунальних підприємства 
Дніпровського району м. Києва, ГО «Федерація шашок України». 
66 волонтерів і волонтерських організацій відзначено Подякою Громадської спілки 
«Київський форум волонтерів» (список додається). Їх вручення буде проведено в 
районних в місті Києві державних адміністраціях та КМДА.  
     Нагрудним знаком «За сприяння обороні Києва» було посмертно нагороджено: 
ПЕТРИЧЕНКО Павла Вікторовича, волонтера, добровольця, який у березні 2022 року 
брав активну участь у сприянні обороні міста Києва. Нагороду отримав батько Героя; 
КІТЧЕНКО Інну, волонтерку, яка навіть під час тяжкої хвороби, не полишала своєї 
волонтерської справи.  
     У зв’язку з великою кількістю відзначених осіб і організацій, церемонія нагородження 
вийшла за межі встановленого регламенту і часу для якісного проведення другої 
частини-робочої панелі Форуму не вистачало.  
     Тому було вирішено Форум не завершувати, а робочу панель: «Роль та місце 
волонтерів у процесі комплексної реабілітації учасників бойових дій, їх родин та 
цивільних громадян, які постраждали внаслідок російської агресії» провести у серпні 
2024 року у форматі конференції або засідання круглого столу. 
     На IV Київському форумі волонтерів агентською мережею «Фортон» СК «Форте Лайф» 
було видано сертифікат на придбання страхового поліса "Волонтер" для керівника 
Центру допомоги військовим «FROST&TOMAK" Лілії Лях (позивний "ФРОСТ") за 
фінансової підтримки керівника по розвитку агентської мережі Єрмоленко Олени 
Ярославівни на страхову суму 50 000 гривень. (Українська страхова компанія «Форте 
Лайф»-одна із перших українських компаній вийшла на страховий ринок із захистом від 
травматичних ушкоджень заподіяних під час воєнних дій, що підтверджується 
публікаціями і дописами як в Фейсбук, Інстаграм так і в інших соціальних мережах). 
     Під час Форуму у фойє відбулась демонстрація (презентація) волонтерських практик. 
Активні волонтери, постійні учасники Київських форумів волонтерів, юні члени 
Федерації шашок м. Києва Валерія Єжова (12 років), Андрій Дяченко (12 років) та Тетяна 
Портянко (11 років) провели благодійну гра в шашки з іншими учасниками Форуму. 
     В рамках IV Київського форуму волонтерів 06 липня 2024 року у Парку культури і 
відпочинку «Перемога» відбувся V Благодійний ярмарок «СВІТ ДОБРА». 
Організаторами зазначеного Ярмарку були: БО «Благодійний фонд «Дніпровський», БО 
«Благодійний фонд Поліни Кравченко», ГС «Київський форум волонтерів» та ГО 
«Асоціація трудових об’єднань молоді України». 
     Партнерами Ярмарку були: Всеукраїнський благодійний фонд «Розквіт нації», ГО 
«Дніпровська районна організація ветеранів України» м. Києва, КП «ПКіВ «Перемога», 
ОСН «КМ «Дарницька площа». 
     У Благодійному ярмарку взяли участь 34 волонтерів та волонтерських організацій, 
якими було зібрано 16 075 гривень благодійних внесків на комплексну реабілітацію 
учасників бойових дій. Найбільший внесок у благодійну скриньку Ярмарку здійснили 
первинні осередки Дніпровської районної організації ветеранів України м. Києва, який 
10380 грн.  
     В рамках V Благодійного ярмарку «СВІТ ДОБРА» відбувся великий концерт-марафон, 
підготовлений волонтером Віталіною Олексенко. 
 
                                                                               
 

 


